
 

2022-08-09 Protokoll styrelsemöte Örserums IK 

 

Närvarande: Jessica, Louise, Eric, Jane, Anna  

Frånvarande: Eva och Ann-Britt 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  

 

2. Vaktmästeri 

• Nytt avtal med vaktmästaren från 1 augusti, samma förutsättningar som förra 

omgången.  

• 15 – 22 sept är vaktmästaren ledig, men vi uppmanar ledarna att hålla extra 

koll på städnivån.  

• Ljudanläggningen är under översyn, det finns ett önskemål om fungerande 

headset för alla ledare.  

• Energiåtgång, vi uppmanar alla ledare att göra en extra noggrann rond efter 

sina pass för att säkerställa att lampor är släckta och att fönster är stängda.  

• Arbete med att slipa ribbstolar och bänkar pågår. 

• Under hösten kommer han börja med fastighetsgenomgång och bjuder sedan in 

styrelsen till en träff där vi går igenom resultatet.  

• En av de två åkgräsklipparna har gått sönder, men vi håller oss till att bara ha 

en åkgräsklippare framöver.  

• From 2023 kommer Grönytegruppen inte klippa för hembygdsföreningen, 

vägföreningen och biodlarföreningen.  

 

3. Sommarkiosken 

• Prognosen är en god försäljning för säsongen.  

• Vi behöver se över själva byggnaden men det ska vi ta med övriga föreningar i 

samhället.  

• Vi har för få sopkärl vid badplatsen vilket ger en extra kostnad för oss. Vi har 

försökt få fler kärl från kommunen, Jessica kommer prata med kommunen igen 

gällande detta. 

• Möte 21 augusti med de som jobbat.  

 

4. Sommarstäd 

• Vi har uppehåll på städ i juli av anläggning.  

• När fotbollen är igång så har vi städ på anläggningen.  

• Styrelsen beslutar att vi behåller städ av utetoaletterna en gång per dag och till 

nästa sommar sätter vi upp en lapp - ”Denna toalett städas en gång per dag av 

ideella krafter så lämna gärna toaletten så som du själv vill se den”. 

 

5. Höstens aktiviteter 

Vi kommer köra tre barngrupper uppdelat på åldrar. I slutet av augusti är det ledarträff 

och då kommer schemat publiceras strax därefter. Start under vecka 36.  

 



 

6. Valberedning 

Vi har fortfarande två vakanta platser i valberedningen, vi diskuterar lite i styrelsen 

kring eventuella namn.  

 

7. Årshjul 

Vi har ett årshjul i dropbox med vad som sker för styrelsen. Vi fyller på detta löpande.  

 

8. Övriga frågor 

• Uppföljning medlemmar, det saknas fortfarande medlems- och träningsavgift 

för flertalet av spelarna i fotbollslaget.  

• Rutin utdrag belastningsregistret, detta ska visas varje år för någon 

representant i styrelsen.  

• Julkalendrar beställer vi 100 st och fördelar i huvudsak på ledarna i 

motionssektionen och styrelsen.  

• ÖIK-festen i november, tar vi via mejl kring datum. Förslagsvis 19 november.  

 

Nästa möte: 12 september kl 18.00 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


